
Osijek, 22.10.2010. godine 
 

ZAPISNIK  
SA 3. SASTANKA VIJEĆA PODRUĈNOG ODBORA OSIJEK, 

HRVATSKE KOMORE INŽENJERA ELEKTROTEHNIKE 
 
 

Prema sazivu predsjednika VPO Osijek, dana 22.10.2010. godine, u 14,00 sati 
zapoĉeo je sastanak ĉlanova Vijeća Podruĉnog odbora Osijek sa slijedećim dnevnim redom: 
 

1. Plan rada  PO i financijski plan za 2011. godinu 
2. Razno 

 
     Na poĉetku sastanka je utvrĊeno da su prisutni:  
  

Darko Angebrandt, dipl.ing.el  (ĉlan UO HKIE) 
Branimir Gali, dipl.ing.el   (ĉlan UO HKIE) 
 

  Vjekoslav Cirak, dipl.ing.el.   (ĉlan VPO Osijek) 
  Zdravko Pilek, dipl.ing.el   (ĉlan VPO Osijek) 

Željko Markušić, ing.el.   (ĉlan VPO Osijek) 
Damir Miljaĉki, dipl.ing.el.   (ĉlan VPO Osijek) 

  Berislav Tatarin, dipl.ing. el.   (ĉlan VPO Osijek) 
 

 
te da postoji dovoljan broj ĉlanova (5) za potrebe donošenja valjanih odluka. 
 
Ad.1) 
Ĉlanovi VPO su dali konstruktivne prijedloge i sugestije na temelju kojih je sastavljen plan 
rada PO Osijek za 2011. godinu (plan rada te pripadni financijski plan se dostavljaju u 
prilogu) 
 
Ad.2) 

- Gosp. Pilek je upoznao prisutne sa svojim nezadovoljstvom radom Povjerenstva za 
zakonodavstvo i regulativu (PZIR), kojega je ĉlan i ĉijim radom predsjedava.  
Ĉlanovi povjerenstva nisu još održali ni jedan sastanak sa bilo kojom državnom 
institucijom odnosno subjektom koji sudjeluje u donošenju tehniĉke i zakonodavne 
regulative, od važnosti za našu elektrotehniĉku struku.  
Do sastanaka nije došlo jer UO HKIE nije predsjedniku PZIR dao ovlast za 
samostalno nastupanje, a ni sam UO nije dogovorio ni jedan sastanak.  

- Ĉlanovi PO su izrazili zadovoljstvo ugovaranjem nove police osiguranja i smanjenjem 
premije 

- Gosp. Angebrant je iznio teme koje mogu biti predmet okruglih stolova: 
o Projektiranje, cijene i rad na tržištu 
o Odnos strojarskih i elektrotehniĉkih instalacija 

 
 
Sastanak završio u 15.45 sati. 
 
       Zapisnik sastavio: 
        Berislav Tatarin 
 


